

IOTs: reference area / TES: couverture géographique

Code	OECD countries / Pays OCDE	Code	Non-OECD economies / économies hors OCDE
AUS	Australia / Australie	ARG	Argentina / Argentine
AUT	Austria / Autriche	BGD	Bangladesh / Bangladesh
BEL	Belgium / Belgique	BLR	Belarus / Biélorussie
CAN	Canada	BRA	Brazil / Brésil
CHL	Chile / Chili	BRN	Brunei Darussalam / Brunei Darussalam
COL	Colombia / Colombie	BGR	Bulgaria / Bulgarie
CRI	Costa Rica	KHM	Cambodia / Cambodge
CZE	Czech Republic / République tchèque	CMR	Cameroon / Cameroun
DNK	Denmark / Danemark	CHN	China (People's Republic of) / Chine (Rép. populaire de)
EST	Estonia / Estonie	CIV	Côte d'Ivoire / Côte d'Ivoire
FIN	Finland / Finlande	HRV	Croatia / Croatie
FRA	France	CYP	Cyprus / Chypre
DEU	Germany / Allemagne	EGY	Egypt / Egypte
GRC	Greece / Grèce	HKG	Hong Kong, China / Hong Kong (Chine)
HUN	Hungary / Hongrie	IND	India / Inde
ISL	Iceland / Islande	IDN	Indonesia / Indonésie
IRL	Ireland / Irlande	JOR	Jordan / Jordanie
ISR	Israel / Israël (1)	KAZ	Kazakhstan / Kazakhstan
ITA	Italy / Italie	LAO	Lao (People's Democratic Rep.) / Lao (Rép. démocratique populaire)
JPN	Japan / Japon	MYS	Malaysia / Malaisie
KOR	Korea / Corée	MLT	Malta / Malte
LVA	Latvia / Lettonie	MAR	Morocco / Maroc
LTU	Lithuania / Lituanie	MMR	Myanmar / Myanmar
LUX	Luxembourg	NGA	Nigeria / Nigéria
MEX	Mexico / Mexique	PAK	Pakistan / Pakistan
NLD	Netherlands / Pays-Bas	PER	Peru / Pérou
NZL	New Zealand / Nouvelle-Zélande	PHL	Philippines / Philippines
NOR	Norway / Norvège	ROU	Romania / Roumanie
POL	Poland / Pologne	RUS	Russian Federation / Russie
PRT	Portugal	SAU	Saudi Arabia / Arabie saoudite
SVK	Slovak Republic / République slovaque	SEN	Senegal / Sénégal
SVN	Slovenia / Slovénie	SGP	Singapore / Singapour
ESP	Spain / Espagne	ZAF	South Africa / Afrique du Sud
SWE	Sweden / Suède	TWN	Chinese Taipei / Taipei chinois
CHE	Switzerland / Suisse	THA	Thailand / Thaïlande
TUR	Türkiye	TUN	Tunisia / Tunisie
GBR	United Kingdom / Royaume-Uni	UKR	Ukraine / Ukraine
USA	United States / États-Unis	VNM	Viet Nam / Viet Nam

## Notes:

(1). The statistical data for Israel are supplied by and under the responsibility of the relevant Israeli authorities or third party. The use of such data by the OECD is without prejudice to the status of the Golan Heights, East Jerusalem and Israeli settlements in the West Bank under the terms of international law.

Les données statistiques sont fournies par et sous la responsabilité des autorités israéliennes ou d'un tiers compétents. L'utilisation de ces données par l'OCDE est sans préjudice du statut des hauteurs du Golan, de Jérusalem Est et des colonies de peuplement israéliennes en Cisjordanie aux termes du droit international.

(2). Note by Türkiye: The information in this document with reference to "Cyprus" relates to the southern part of the Island. There is no single authority representing both Turkish and Greek Cypriot people on the Island. Türkiye recognizes the Turkish Republic of Northern Cyprus (TRNC). Until a lasting and equitable solution is found within the context of the United Nations, Türkiye shall preserve its position concerning the "Cyprus issue". Note by all the European Union Member States of the OECD and the European Union: The Republic of Cyprus is recognised by all members of the United Nations with the exception of Türkiye. The information in this document relates to the area under the effective control of the Government of the Republic of Cyprus.

Note en bas de page de Türkiye: Les informations figurant dans ce document qui font référence à « Chypre » concernent la partie méridionale de l'île. Il n'y a pas d'autorité unique représentant à la fois les Chypriotes turcs et grecs sur l'île. Türkiye reconnaît la République Turque de Chypre Nord (RTCN). Jusqu'à ce qu'une solution durable et équitable soit trouvée dans le cadre des Nations Unies, Türkiye maintiendra sa position sur la « question chypriote ». Note en bas de page de tous les États de l'Union européenne membres de l'OCDE et de l'Union européenne: La République de Chypre est reconnue par tous les membres des Nations Unies sauf Türkiye. Les informations figurant dans ce document concernent la zone sous le contrôle effectif du gouvernement de la République de Chypre.